
Minnesanteckningar från vårmöte 2023-04-11 kl 15:00 – 16:30. Skinnarebo Golfklubbs Restaurang. 
Närvarande ca 70 medlemmar. 
 
-Ordförande Jonny Carlsson hälsade välkommen.  
-Tyst stund hölls för bortgångna medlemmar under året. 
-Från kommitten deltog Jonny Carlson, Carl Magnus Jarnegren och Bruno Magnusson. 
 
Jimmy informerade om 
- Sponsringen för året är bättre än f.g.år  
- I år start på hål 10 varannan vecka 
- Hjärtstartare finns på kansliet 
- Arbetet på hål 13 är slutfört 
 
Shopen informerade 
- Innehavarna av shopen, Linus Allvin och Jacob Flood, informerade om utbildning 
- Elvagnserbjudande till kraftigt reducerade priser 
  
Bruno Magnusson 
-Info om klassindelning. Samma gränser som 2022. Ett femtontal medlemmar har bytt klass sedan       
2022 
-Påtalade vikten av att varje medlem uppdaterar sina kontaktuppgifer i Min Golf, så att vi får rätt      
telefonnr o mailadresser till nästa säsong 
 
Ordförande 
-Spelprogrammet genomgicks. Ändring av spelplats för matchspel mot Hook och Jönköping, skall vara 
Skinnarebo 
-Årets startdatum kommer att mailas ut till alla medlemmar och finnas på hemsidan när datumet är 
fastställt 
 
Carl Magnus Jarnegren 
Informerade om ekonomin som ser mycket bra ut inför 2023. F.n 15934:- i likvida medel 
 
H70 
Krister Rundberg håller i detta för 2023. Sören Fagerberg o Christer Ahnström ansvarar för 
laguttagningen 
 
H80 
P-O Persson var inte närvarande men kommer att hålla i detta även för 2023 
 
Gamla grabbar 
Stefan Gustavsson informerade att denna tävling är inställd 2023 
 
Övrigt 
-Förslag från kommitten att alla spelar från röd tee under 2023. Förslaget godkändes med total 
majoritet. 
-Ordförande informerade om tisdagsgruppen och välkomnar fler medlemmar 
-Några medlemmar framförde förslag om andra spelformer. För 2023 sker inga ändringar men förslag 
kommer att behandlas av kommitten inför 2024. 
Ulf Landen uttryckte önskemål om att vi tar bilder under våra spelningar, så att han kan lägga upp 
dem på hemsidan 
- Nya medlemmar presenterades 



-Nils Appelberg frågade om bilsituationen. Till 2023 tillkommer 2 medlemmar som behöver åka bil. 
Detta måste lösas på något vis 

-  
 
Avslutning 
Ordförande avslutade mötet och tackade samtliga för visat intresse.  
 
Vid pennan  
Bruno Magnusson 
  
 

 


